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STANDAERT Arthur 
Voorzitter – Président 

✓   VAN GOETHEM Benny 
Ondervoorzitter – Vice-Président 

✓   

MONNISSEN Robert 
Nationaal Secretaris A.I. – Secrétaire National A.I. 

✓   DE MOOR Frederik 

Lid – Membre 
✓   

ADRIAENSEN Karel 
Lid – Membre 

 
✓  

TOELEN Eddy 
Lid – Membre ✓   

VERSTRAELEN Leo 
Penningmeester – Trésorier-O.Voorzitter-V. 
Président 

✓   
 

   

De vergadering vindt plaats in Café Marie-Thérèse te Leuven La réunion a lieu dans Café marie-Thérèse a Louvain 
 

1) Opening vergadering 
Verwelkoming door de voorzitter 
 

1. Ouverture de la séance 
Accueil par le Président 

2) Verslag RVB-CDA d.d. 1617-270 op 20/12/2016 
a. Goedgekeurd mits volgende aandachtspunten:  

- De RVB vraagt om CEB en UMB in te lichten dat R. Monnissen 
in functie blijft als Secretaris-Generaal A.I. tot de verkiezingen 
in februari 2017: beter wachten tot na de verkiezingen om de 
nieuwe secretaris door te geven aan CEB en UMB. 
- Gesprek Standaert en Van Goethem: volgende RVB wegens 
tijdgebrek. 
-Samenstelling werkgroep (AV d.d. 30/04/2016: wij vragen dat 
elk gewest een vertegenwoordiger aanduidt om mee te 
werken met deze werkgroep. 
- Wie kan administratieve verbeteringen doen op de Nationale 
website: in principe Dirk Acx, maar moet ook door de 
Nationale secretaris gedaan kunnen worden. 
- De sportarchieven zijn nog steeds niet teruggeplaatst op de 
nationale website, de RVB vraagt dan ook aan de Nationale 
Sportbestuurder om deze terug te plaatsen op de website 
 

2. Rapport RVB-CDA d.d 1617-270 - 20/12/2016  
a. Approuvé moyennant les points de réflexion suivants : 

- Le CA demande que le CEB et l’UMB soient informés du 
fait que R. Monnissen conserve son poste de Secrétaire 
Général A.I. jusqu’à l’élection en février 2017 : il vaut 
mieux attendre après les élections pour transmettre le 
nom du nouveau secrétaire au CEB et à l’UMB. 
- discussion entre Standaert et Van Goethem : prochain 
CA suite à un manque de temps. 
- Constitution de groupes de travail (voir à la date du 
30/04/2016) : nous demandons que chaque région 
désigne un représentant afin de travailler dans ce groupe 
de travail. 
- Qui peut faire des corrections administratives sur le site 
internet national : en principe Dirk Acx, mais doivent 
également pouvoir être réalisées par le secrétaire 
National. 
- Les archives « sport » ne sont toujours pas remises sur 
le site internet national, le CA demande donc au 
directeur sportif national de les replacer sur le site 
internet. 

 
3) Briefwisseling 

a.  Brief Jean Lemaire i.v.m. voorstel 5kegels: Word in deze 
versie niet aanvaard, doch de RVB staat open voor een 
gesprek hierover. 

b.  Brief Koninklijke Eeklose B.C.: Kan niet onder deze vorm, 
mogelijk onder een andere naam bv: Europese cup voor 65 
plussers”, er zijn kosten hieraan verbonden. De RVB raad aan 
om de website van de CEB te bezoeken met volgende link: 
http://files.umb-
carom.org/Public/Rules/International_Invitation_Tou
rnament.pdf 

c. Brief Eddy De schrijver i.v.m. samenwerking: De RVB beslist 
unaniem dat de samenwerking met Dhr. De Schrijver terug 
geactiveerd word, er wordt door de secretaris een brief 
hieromtrent naar hem gestuurd om een samenkomst te 
beleggen waar dan de modaliteiten besproken en bevestigd 
worden. 

d. CEB Congres zaterdag, 20 mei 2017 
Na de ASV van 25/02/2017 word beslist wie gaat voor de 
KBBB, valt namelijk samen met Hooglede. 
De RVB is unaniem akkoord om Dhr. Benny Van Goethem voor 
te dragen als bestuurslid bij de CEB. 

e. Inschrijving voor de Kwalificaties van de beker van Europa 3 
band Club Teams dienen binnen te zijn voor 6 maart 2017. 

f. Brief Lars Renner i.v.m. reclame: er wordt contact opgenomen 
voor verdere bespreking. 

3)Echange de courrier 
a) Lettre de Jean Lemaire qui concerne une proposition 5 quilles non 

acceptée dans cette version. Le CA reste toutefois ouvert à une 
discussion à ce sujet  

b) Lettre du RBC Eeklo : pas sous cette forme, possible sous un autre 
nom par exemple : “Coupe européenne pour les plus de 50”, des 
frais y sont associés.  Le CA conseille de jeter un coup d’oeil au site 
internet sous le lien suivant : http://files.umb-
carom.org/Public/Rules/International_Invitation_Tournament.pdf 

c) Lettre d’Eddy De schrijver  concernant la collaboration.  Le CA décide 
à l’unanimité de réactivé la collaboration avec M. De schrijver.  Le 
secrétaire lui adressera un courrier à ce sujet afin de fixer un rendez-
vous au cours duquel les modalités seront discutées et confirmées. 

d) Congrès CEB du samedi 20 mai 2017 
Il sera décidé après la prochaine réunion du 25 février 2017 qui 
représentera le FRBB, cela tombe en effet en même temps que 
Hooglede.  Le CA marque unanimement son accord pour proposer 
M. Benny Van Goethem en tant que membre du bureau au CEB. 

e) les inscriptions pour les qualifications à la coupe d’Europe 3 bandes par 
équipe doivent  être rentrées pour le 6 mars 2017. 
f) Courrier de Lars Renner concernant la réclamation: contact sera pris pour une 
discussion ultérieure. 
g) Courrier de Jean Fransen concernant la finale nationale des Jeunes, par la 
restitution de cette finale par le Hainaut-Namur, il a été décidé par la 
commission nationale des jeunes de la laisser se poursuivre au St. Joseph 
Zutendaal (Limbourg) les 8 et 9 avril 2017. 

http://files.umb-carom.org/Public/Rules/International_Invitation_Tournament.pdf
http://files.umb-carom.org/Public/Rules/International_Invitation_Tournament.pdf
http://files.umb-carom.org/Public/Rules/International_Invitation_Tournament.pdf
http://files.umb-carom.org/Public/Rules/International_Invitation_Tournament.pdf
http://files.umb-carom.org/Public/Rules/International_Invitation_Tournament.pdf
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g. Brief Jean Fransen i.v.m. Nat Finale Jeugd, door het 
teruggeven van deze finale door Henegouwen-Namen is er in 
de Nat Jeugdcommissie beslist om deze te laten doorgaan in 
St. Jozef Zutendaal (Limburg) op 08 en 09 april 2017. 

h. Zaak Arendsoog: het hof van beroep heeft de K.B.B.B.-F.R.B.B. 
V.Z.W. gelijk gegeven. De gelden die gedeponeerd werden bij 
de consignatiekas (na de beslagname) kunnen dus terugkeren. 
Het nodige werd hiervoor gedaan. 
 
 

h) Affaire Arendsoog : La cour d’Appel  a donné raison à l’asbl KBBB-FRBB. Les 
sommes  qui avaient été déposées à la caisse des consignation (après lla saisie 
)  peuvent être récupérées.  Le nécessaire sera fait à ce sujet. 

4) Mededelingen en besprekingen. 
a. Mail Gewest Limburg: vraag om de ASV uit te stellen i.v.m. 

verschillende Nat Finales op die dag: Op deze vraag kan niet 
ingegaan worden omwille van wettelijke en statutaire 
beperkingen. Afspraken voor de toekomst: ASV wordt 
principieel gehouden op de derde zaterdag van februari. NSC 
dient erover te waken deze dag GEEN Nationale finales te 
plannen. 

b. Evaluatie Multi ’s Blankenberge: 
- arbitrage: deel dient terugbetaald want buiten budget. Totale 
rekening werd door KBBB betaald. Dit was al doorgegeven 
door NAC, maar was niet duidelijk zichtbaar op de 
documenten. Arbiters zijn al op de hoogte gebracht.  
- rekening Ceulemans: niet akkoord met de voorgestelde 
afrekening. Arthur neemt contact op voor rechtzetting. 
- Sponsoring uitbating: RvB volgt mening van geraadpleegde 
revisor. Opgesteld contract betreft geen huurovereenkomst. 
Contractueel had het nodige geld VOOR 31/12/16 op rekening 
van KBBB gestort moeten worden. Wanneer er NU factuur 
gevraagd wordt is dit met 21% BTW. Arthur neemt dit mee in 
het overleg.  
- rekening Acx: RvB is akkoord met voorstel van de Voorzitter 
om enkel de eventueel ontvangen schadevergoeding uit te 
keren. Indien deze claim zou afgewezen worden nemen de dit 
terug op.  
- rekening Menheer: vooropgestelde eenheidsprijzen zijn niet 
correct. Rekening wordt overeenkomstig budget aangepast. 
Afrekening wordt verder opgevolgd. 
 -Leo geeft overzicht van alle inkomsten en uitgaven zoals die 
meegedeeld werden of uitgevoerd i.v.m. Blankenberge. Er 
ontbreken nog enkele zaken, men dient wel rekeningen in te 
sturen zodat een zo correct mogelijk overzicht kan gemaakt 
worden. Elke aanvraag terugbetaling kosten wordt uitgevoerd 
door de nat penningmeester wanneer dit gebudgetteerd is. 
Niet voorziene zaken worden zoals altijd voorgelegd aan en 
beslist door de RvB.  

                   c. CEB beslissing arbitrage Brandenburg: De RVB gaat volledig  
                             akkoord om een brief te schrijven i.v.m. het niet aanvaarden  
                              van de door de Arbitragecommissie voorgestelde lijst. Dhr.  
                              Van Goethem zorgt daarvoor. 
 

4)Informations et discussions. 
a) Mail de la région du Limbourg qui demande de reporter la prochaine 

réunion eu égard aux différentes finales nationales fixées ce jour-là.  
Il n’est pas possible d’accepter cette demande étant donné des 
restrictions légales et statutaires. Accord pour l’avenir : la prochaine 
réunion se tiendra en principe le 3ième samedi de février.  Le 
Directeur sportif national veillera à ne fixer AUCUNE finale nationale 
ce jour-là. 

b) Evaluation Multi’s Blankenberge : 
- arbitrage : une partie doit être remboursée car hors budget. La 
facture avait déjà été payée totalement par le FRBB.  Cela avait déjà 
été transmis par le CAN mais n’était pas suffisamment visible sur les 
documents.  Les arbitres ont déjà été mis au courant. 
- facture Ceulemans : pas d’accord sur la facture présentée.  Arthur  
Prendra contact pour rectification. 

- Sponsoring exploitation : le CA suit l’avis du réviseur consulté.  Le 
contrat présenté ne concerne pas un contrat de location. 
Contractuellement, le montant aurait dû être versé sur le compte du 
RFBB pour le 31/12/2016.  Si une facture est demandée 
MAINTENANT, elle sera augmentée de 21 % de TVA.  Arthur en 
tiendra compte lors de la discussion.  
- Facture Acx : le CA marque son accord sur la proposition du 
président de ne payer que les indemnités éventuellement reçues . Si 
cette plainte devait être refusée, nous la réétudierons. 
- Facture Menheer : Les prix unitaires signalés ne sont pas corrects.  
La facture est adaptée conformément au budget.  La facturation sera 
conformément poursuivie. 
- Léo donne un aperçu de toutes les entrées et sorties telles qu’elles 
étaient communiquées ou exécutées en rapport avec le 
Blankenberge. Certaines choses manquent encore afin de pouvoir 
présenter un aperçu complet, nous devons encore envoyer des 
factures.  Pour autant qu’ils soient repris au budget, tous les 
remboursements de frais demandés sont effectués par le trésorier 
national.  Comme toujours, les affaires non prévues sont présentées 
au CA pour décision.  
 
C) Décision du CEB pour l’arbitrage à Brandenburg : le CA est tout à 
fait d’accord d’adresser un courrier concernant la non-acceptation 
de la liste proposée par la commission d’arbitrage. M. Van Goethem 
s’en occupe. 

5) Beoordeling Kandidaturen voor de RVB op de ASV van 25/02/2017:  
a. Docquier Françoise: Niet aanvaard: geen C.V. 
b. De Win Guy: Aanvaard 
c. Engelbos Patrick: Aanvaard 
d. De Moor Frederik: Aanvaard 
e. Monnissen Robert: Aanvaard 
f. Bostoen Kris: Niet aanvaard: niet voldoende handtekeningen 

en geen gemotiveerd advies van het gewest. 
g. Cornelis Theo: Niet aanvaardt: Onvolledige kandidatuur. 
h. Smitz Roland: Niet aanvaardt: Onvolledige kandidatuur. 

 
De Raad Van Bestuur betreurt dat een aantal dossiers niet 
volledig waren en derhalve restte hen geen andere keuze 
dan deze niet te aanvaarden volgens de geldende 
reglementen. De beslissingen werden met eenparigheid van 
stemmen genomen. 

 

5)Décision candidatures pour le CA à la prochaine réunion du 25 février 
2017. 
a) Docquier Françoise : non acceptée : pas de CV. 
b) De Win Guy : accepté. 
c) Engelbos Patrick : accepté. 
d) De Moor Frederik : accepté. 
e) Monnissen Robert : accepté. 
f) Bostoen Kris : non accepté : pas assez de signatures ni de d’avis regional  
g) Cornelis Theo : non accepté : candidature incomplète. 
h) Smitz Roland : non accepté : candidature incomplète. 
 
Le Conseil d’administration regrette qu’un certain nombre de dossiers 
soient incomplets et que, par conséquent, il ne lui restait pas d’autre 
choix que les refuser suivant le règlement en vigueur.  Les décisions ont 
été prises à l’unanimité des voix. 
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7 Financiën: 

- Voor het voeren van btw-boekhouding wordt beslist om het 
programma Winbooks te nemen. Leo Verstraelen doet het 
nodige i.v.m. deze overeenkomst 

- Betaling kosten artistiek: te beperken tot budgettair voorzien nl 
872€. 

- Terugbetaling van kosten gebeuren enkel mits voorlegging van 
de nodige bewijzen en aan de persoon/firma die deze gemaakt 
heeft.  

 
 
6)Finances : 
 - Il est décidé de prendre le programme Winbooks pour la gestion de la 
comptabilité TVA. Leo Verstraelen fait le nécessaire pour ce contrat. 
- paiement des frais “artistiques” : à limiter au bugdet prévu soit 872 €. 
- Le remboursement des frais s’effectue uniquement sur présentation des 
preuves nécessaires et à la personne/firme qui les a réalisés. 

8 Sluiting van de vergadering 7)Clôture de la réunion 
 

9 De volgende raad van bestuur is voorzien op 25 februari 2017 te 
Leuven 

8)Prochain conseil d’administration prévu le 25 février 2017 à Louvain. 
 

 
 
 Robert Monnissen Arthur Standaert 

 Nationaal Secretaris a.i. Voorzitter – Président 


